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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Több tízmilliárdos állami megrendelés a törvényeket 
semmibe vevő TV2-nek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

„Önök sosem vetemednének arra, hogy elhallgattassák azokat, akik nem értenek magukkal egyet” - 
mondta a miniszterelnök pár éve. A valósághoz azonban egy másik mondatát is fel kell idéznünk: 
„nem azt kell nézni, mit mond, hanem, hogy mit csinál!”

Márpedig maguk elég sok dologra vetemednek azért, hogy elhallgattassák a „kritikus elemeket”. 
Amikor éppen nem 16-17 éves diákokkal lépnek fel gumibotos karhatalmi erők, és fújnak a 
gyerekek arcába könnygázt, akkor éppen lejárató híradások jelennek meg a kritikus diákok, 
orvosok, tanárok vagy ellenzéki politikusokkal kapcsolatban! Ezeknek a lejárató anyagoknak egy 
céluk van: az emberek elhallgattatása!

A hazugságoknak pedig már mérőszáma is van, ez a 400-as szám. Vagyis majd 400 
sajtóhelyreigazátási pert vesztett néhány év alatt a propagandamédia, többek között a TV2. Hiába 
azonban a törvények, hiába a jogerős bírósági ítélet, hiába a végrehajtás, a TV2-nek csak nem 
kötelező leadnia a helyreigazításokat. Ez a csatorna a magyar törvények, a magyar bíróság felett áll!

Hiába az igazság a helyreigazító közleményben, ha azt maguk elhallgattatják! Elhallgattatják, mert 
a TV2 évente pár alkalommal kifizeti az 500 ezer forintos végrehajtási bírságot, ami nevetséges 
összeg egy 50 milliárdos árbevételű társaságnak.

Gondolná az ember, hogy a Kormány tagjai felháborodnak, hogy az általuk is támogatott 
jogszabályokra magasról tesz a TV2. Nem úgy a Kabinetiroda! Önök, miniszter úr, inkább úgy 
döntöttek, hogy több tízmilliárdos közpénzből vesznek reklámidőt ennél a csatornánál!

Kérdezem tehát:



1) Jutalmat érdemel-e az, aki fittyet hány a magyar törvényekre és a bírósági ítéletekre?

2) Akkor hogyan magyarázza, hogy több tízmilliárdos állami megrendelést adnak a törvényeket 
semmibe vevő TV2-nek?

3) Elégedett-e a "Ha Magyarországra jössz, tiszteletben kell tartanod a törvényeinket” üzenetükkel, 
ha pont annak a csatornának - az önök szóhasználatával „megélhetési migráns” - vezérigazgatója 
sem tette magáévá, ahol milliárdokat költöttek a hirdetésére?
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